
Protokol Nr 105/17
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Mifiskiego

w dniu 14 listopa da 2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni Jan f arczyhski
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

czlonkowie Zarzadu: Marek Pachnik
Piotr Wieczorer
t-ukasz Bogucki

orazt Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
wojciech osinski - nacz. wydz. Gospodarki Nieruchomosciami
Emilia Piotrkowicz- nacz. Wydz, Oswiaty i promocji
Arkadiusz wilk - nacz. wydz. Komunikacji i rransportu Drogowego
Janusz Zdzieborski - dyr. PCPR w Minsku Maz.

Porzqdek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjgcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzialalno6ci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia,
4. Sprawy z zakresu dr6g.
5. Podjqcie uchwaly w sprawie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu

Minskiego na lata 2018-2025.
6. Podjqcie uchwaly w sprawie projektu uchwaly budzetowel na 2olg rok.7 Podjgcie uchwaly w sprawie przeprowad zenia konsultacji dotyczqcych projektu

,,Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy ZasLgpczej w Powiecie Minskim na lata 2O1B-
2020'

8. Podjgcie uchwaly w sprawie ogloszenia otwartego konkursu ofert na realizaqq w latach
2018-2022 zadania w zakresie prowadzenia i rozwoju infrastruktury o6rodk6w wsparcia
dla osob z zaburzeniami psych icznymi.

9 Sprawy oSwiatowe.
'10. Podjqcie uchwaly w sprawie

r e alizacjq zadania p u b I i czne g o
w 2018 roku.
Sprawy ro2ne.
Przyjgcie protokolu posiedzenia w dniu 6 listopada 2O1T r
Zamkniecie posiedzenia.

Ad. 1

Starosta - Antoni JanTarczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
starosta - Antoni JanTarczynski odczytal porzqdek posiedzenia.
Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki zwrocil siq o zdjgcie z porzqdku obrad pkt

- Podjgcie uchwaly w sprawie przyjqcia Regulaminu Organizacyjnego Zarzqdu Drog
Powiatowych w Minsku Mazowieckim i przekazanie projektu pod obrady komisji Rady
Powiatu.

powolania Komisji Konkursowej do rozpalrzenia ofert na
polegajqcego na udzielaniu nieodplatnej pomocy prawnej
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Przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za wykreSleniem z porzqdku obrad
powyzszego punktu Zarzqd opowiedzial sig jednogtosnie.
z p owy 2szq zmianq porzqd e k pos iedze n i a'zostat p rzyiqty j ed n oglos n ie.

Ad. 3

Starosta - Antoni JanTarczynski poinformowal o nastqpujqcych sprawacn:
- uczestniczyl w obchodach 99-rocznicy odzyskania niepodlegfosci zorganizowanych
w Minsku Maz. oraz w Kaluszynie,
- uczestniczyl w obchodach 98-rocznicy powsta nia Zwiqzku Inwalidow Wojennych,
- odbyl siq X Powiatowy przeglqd patriotyczny w Mrozach,
- w lgnacowie odbyl sig Mazowiecki Turniej Hokeja Halowego w ramach Olimpiad
Specjalnych,
- 9 listopada br. podpisane zostato porozumienie o paftnerstwie i wspolpracy pn.
,,Edukacja ekonomiczna mhodziezy - wspolpraca sektora finansowego z jednosikami
samorzqdu terytorialnego". Partnerami porozumienia sq Zwiqzek BLnkow polskich,
Fundacja Warszawski lnstytut Bankowosci oraz Powiai Minski (uczestniczyc bgdq
4 szkoly'. zsE, zs im. M. Sklodowskiej-curie, zsA i ZSZ Nr z w lvinst u Maz.i- uniewaznione zostalo postgpowanie dotyczqce zakupu samochodu sluz'bowego,
pon iewaz po przep rowadzen i u postqpowa n ia i jego zalwierdzen i u Wicesta rosta zqlos il
zaslrze2enie i nie podpisal umowy,
- w ramach programu ,,Bqd2 widoczny swiec przyktadem, bqd2 dla innych
drogowskazem" przekazal Kpp w Minsku Maz. 300 kamizelek odblasi<owycn,
- trwajq prace nad projektem budzetu na 2O1g r.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki poinformowal o nastqpujqcych sprawach:
- odbyto siq spotkanie odnoSnie planu Transportowego,
- odbyto sig spotkanie z dyrektorami szkol w ZSZ Nr 2 w Minsku Maz., konsultowane
byly sprawy dotyczqce wprowadzenia reformy w 2019 r. imozliwoSci placowek
w zakresie przyjqcia wigkszej liczby uczniow w posiadanej infrastrukturze. ponadto
rozmawiano na temat realizacji szczegolnych potrzeb edukacyjnych, odbylo siq
spotkanie w Kuratorium OSwialy. Prezentowane jest stanowisko, 2e psychologow
i pedagogow nie zatrudniac w szkolach, ale zatrudnic w poradniach. Rozmawiano
tak2e na temat uczczenia 1OO-lecia odzyskania niepodlegtoSci i podejmowanta w tym
zakresie inicjatyw (zaproponowat uczczenie tego jubileuszu rajdem rowerowym doWilna), omowiono rowniez biezqce funkcjonowanie Zespolu Szkot
im. M. Sklodowskiej - Curie w Minsku Maz,
- odbylo si9 spotkanie _dotyczqce powolania Szkolnych Kol ,,Caritas", inicjatywa
w dwoch szkolach ti. ZSA i ZSE w Minsku Maz. (kota te majq ksigdza opiekuna
i nauczyciela opiekuna, wystqpiono o zgodr do biskupa).

Ad.4
Dyrektor ZDP w Minsku Maz. - Andrzej Solonek przedstawil pismo firmy

POLAQUA Sp. z o.o. dotyczqce zaopiniowania propozycji przebudowy drogi
powiatowej nr 4318W wraz z zaproiektowanym skrzy2owaniem ww. drogi z Orogq p-o
polnocnej stronie autostrady,
Wyjasnit, 2e zaproiektowane zostalo skrzy2owanie w formie malego ronda o Srednicy
zewnqlrznej 26 m i zaproponowal zaopiniowac pozytywnie.

Zarzqd Powiatu jednoglosnie pozytywnie zaopiniowal przebudowg drogi
powiatowej Nr 4318W wraz z zaprojektowanym skrzy2owaniem w formie maregl
ronda o srednicy zewnqlrznej 26 m ww. drogi powiatowe j z drogqpo polnocnej stron-ie
autostrady, ktora bgdzie przebiegala nad torami kolejowymi.



Kolejno dyrektor ZDP przedstawil pismo firmy POLAQUA Sp z o.o dotyczqce
zaopiniowania propozyqi przebudowy drogi powiatowe j nr 2203\N'i nr 2218W
Dodal, 2e rozmawial z przedstawicielami Gminy Dqbe Wielkie, kLorzy zwrocili sig
z prosbq o wykonanie przejscia w nasypie autosirady w rejonie drogi Dgbe Wielkie -Pustelnik umozliwiajqcego ruch pieszych i rowerzystow, ktoru * in^".qcy sposob
utatwiloby komunikacjg mieszkancow miejscowoSci Ostrow Kania i Rysie.

wnie zaopiniowal przedlo2one materialy do
rzebudowy drogi powiatowej nr 2203W
ie przej6cia w nasypie autostrady w rejonie

w zn a czEc v s p o s o b u ra tw i k o m u n i k a cj, f :":?? #:i#::jt'il:"r::'"= f:"# ,[:i:
i Rysie.

Nastqpnie p. Andrzej Solonek przedstawil pismo firmy ARS projekt dotyczqce
wydania opinii na podstawie art. 1'1b ustawy zdnia 10 kwietnia 2003 r. o szczegolnych
zasadach przygotowania i realizaqi inwestycji w zakresie drog publicznfch dla
dokumentacji pn. ,,Projekt rozbudowy drogi gminnej ul. Warecti6l w miejscowoSci
s u lejowek" . zaproponowal zaop i n iowa n ie p-owyzszego p rojektu pozytywn ie.

Zarzqd Powiatu jednogtosnie po_zytywnie zaop-iniowii,,projeki rozbudowy drogi
gminnej ul. Wareckiej w miejscowosci Sulejowek',.po 'il?.-i:f,:'fr"i"J[f::
otr ^; ,,^+^r^^.Dy :1,::13'i?i'o,",zych nic
nie da, muszq byc azyle oraz wykonanie skrzyzowania.

Cztonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki zwrocil siq z pytaniem kiedy bqdq wykonane
tymczasowe Swiatla przy przedszkolu w Sulejowku.
P. Andrzej Solonek powiedzial, 2e swiatla te majE byc wykonane do konca
listopada br.

Ad.5
Skarbnik Powiatu Teresa Bqk powiedziata, 2e w uchwale w sprawre

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2025 sq upowaznienia Zarzqdu
Powiatu do zaciqgania zobowiqzan zwiqzanych z realizaqq przedsigwziqc ujgtych
w zalqczniku nr 2iztytulu umow, ktorych re:alizaqa w roku'budzetowym iw latach
nastgpnych jest niezbqdna do zapewnienia ciqglosci, w roku 2O1B limit okreslony na
15 mln zl. Zawarle zostalo upowaznienie dla Zirzqdu do przeka zywania kierownikom

j ed n oste k b u dzetowyc h u p rawn ie n d o zaciqgania zob owiqzah .

Skarbnik Powiatu wyjasnila, 2e Wieloletnla Prognoza Finansowa opiera siq na
dlugoterminowej prognozie nadwyzki ope
zobowiqzan oraz mozliwoSci samoo
Sporzqdzona prognoza obejmuje lata 2Ol
zaciqgnigte oraz planowane do zaciqgnigcia
kredyt bankowy splacany bqdzie w ratach rocznych do 2025 r.
Dodala, 2e zgodnie z ari.. 22g ustawy o fin
w zakresie wyniku, przychodow i rozchodo
dla lat 2019-2025 oparlo na szacunku pKB
i Finansow w ,,Wytycznych dotyczqcyc
makroekonomicznych bgdqcych podstawq oszacowania skutkow finansowych
projektowanych ustaw" z 12 pa2dziernika 2017 r. Doch ody lqcznie stanowiq kwotg
138.927.281 zl, a wydatki 144.246.189 z+, wynik bud2etu (deficyt) w 'kwocie



5'318 908 zl. Rozchody to kwota 5,141.092,28 zl, co daje lqcznie kredyt w wysokosci
10.460.028 zl rozlo2ony na 7 rat do roku 2025.

Nastqpnie odczytany zostal_projekt uchwaly w sprawie projektu WieloletniejPrognozy Finansowej Powiatu Minskiego na tata ZOlg-Zozs; przeprowadzono
glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly czlonkowie Zarzqau glosowali
nastqpujqco;

- Starosta - Antoni JanTarczynski - za podjgciem uchwaly,
- wicestarosta - Krzysztof plochocki - z" podlgciem uchwaly,
- czlonek zarzqdu -!ukasz Bogucki - za podjgciem uchwaly,
- czlonek zarzqdu - piotr wieczorek - za podiqciem uchwalf,
-^czlonek zarzqdu - Marek pachnik - za podjgciem uchwaly,
Glosow przeciwnych i wstrzymujqcych sig nie bylo.

- Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 656/17 w sprawie projektu Wieloletniej
Prognozy Finansowej powiatu Mif skiego na lata 201g-202s.

Ad.6
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaly w sprawie projektu

uchwaly budzetowej na 2018 rok. Wyjasnila, ze 
'docho 

dy zaplanowano w kwocie
138.927 .281 zl, w tym biezqce - 132.492.220 zl i majqtkowe - 6.435. 061 zl. Wydatki
zaplanowano w kwocie 144.246.189 zl, w tym biezqce - 125.765.02g zN i majqtkowe -18.481.160 zl. Deficyt budzetu to kwot
z kredytu bankowego w kwocie 10.46
5.318.908 zl oraz na sptatq zadlu2enia z
5 050.000 zl oraz poZyczek z WFOSiG
zobowiqzan z tytulu kredytow zaciqganych na sfinansowanie przejsciowego deficytu
budzetu w kwocie 8 mln zl. Ponadto ustala sig limit zobowiqzan z tytulu kredytbw
zaciqganych na sfinansowanie planowanego deficytu budzetu w kwocie 5.31g.90g zl.
Kolejno wyja6nila, ze ustala sig limit zobowiqzan z tytulu kredytow zaciqganych na
:plat9 _ 

wczesnie j zaciqgniqtych zobowiqzan z tyiutu kredytow i pozyczek -5.141.092,29 zl.
WyjaSnila, ze wynagrodzenia osobowe sq zaplanowane na poziomie wrzeSni a 2017 r.z uwzglgdnieniem wydatkow o charakterze jednorazowym jak nagrody jubileuszowe,
odprawy emerytalne itp. W przypadku pracownikbw 

' 
peoalogic znych wzrost

wynagrodzen zasadniczych od 1 kwietnia 2018 r, o Soh, w prry:pJOt, pozostalych
pracownikow samorzqdowych od 1 stycznia 2O1B r. wzrost o 2OO zt na etrtprzeliczeniowy b rutto.
Dodafa, 2e rezerwa ogolna zaplanowana zostala w wysokosci 279.00 O zr, a rezerwa
celowa w wysokosci 221.000 zl.

Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek powiedzia l, 2e wqtpliwosc dotyczy dwochzadan drogowych w zalqczniku inwestycyjnym. Powiedzial, 2e na poprzednim
posiedzeniu byta informacja, 2e dwa zac
na poz.3 i 4, a sprawdzil na stronie Urzqdu
sE na poz. 39 i 41 i zadania te nie otrzymajq
co wplynglo na spadek powyzszych wniosk

zadan zostalo zgloszone rowniez do
n

i zwrocil sig, aby na kolejne posiedzenie
wnioskow.



Starosta -AntoniJan zakwestionowane zostaly przez
Panstwa zadania dotyczqce ZSZ Nr 2, mostu w porzewnicy
i droga w wielgolesie. Nale pozbywamy sig srodkow, ktore
moglibysmy pozyskac z zewnqtrz. Dodal, 2e Klub Pld apioponowal wpisanie
wykonania dokumentacji mostu w Halinowie, a w przyszlym roku bgdzie dylemat, bo
bgdq do wyboru dwa mosty, a o dofinansowanie moZna r-biugu. siq do jednego.

Skarbnik Powiatu Teresa Bqk powiedziala, L szczegolnie chodzi
o subwencjq drogowq, ktorq co roku otrzymywalismy.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiediial, ze wiedzielismy, 2e lrzeba
ograniczyc wielkoSc kredytu, zeby nie obciq2ac budzetu. JeSli chod zi o zadanie

zekac na odpowiedz od wojewody ijesli
ze srodkow na drogg, to moze bysmy
iwoSci to pozostate srodki zaplanowane

a wykonanie nakladek. Dodat, 2e du2ym
pieszo-rowerowego w ul. Sosnkowskiego
w Minsku Maz.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziaNa,2e bardziej oplaca siq nam robic
most bo mozemy otrzymac 50% Srodkow.

Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki zwrocil sig z pytaniem, jakie jest zadtuzenie
na koniec 2018 r.

Skarbnik Powiatu powiedziala, 2e kwota kredytu to 10.460. OOO zt, a zadlu2enie
na dzien 31.12.2018 r. to kwota 26.260.000 zl.

Skarbnik Powiatu wyja5nila, 2e w uchwale jest rowniez upowaznienie dla
Zarzqdu Powiatu do zaciqgania kredytow do wysbkosci poszczegolnych limitow
zobowiqzan oraz upowaznienie do dokonywania zmian w planie *yOuttiO* migdzy
rozdzialami i paragrafamiw ramach dzialu, polegajqcych na zmianach planu wydatkow
na uposazenia iwynagrodzenia ze stosunku pracy, zmianach w planie wydatkow na
zadania inwestycyjne, z wyjqtkiem wprowadzenia nowego zadania lub zlikwidowania
istniejqcego zadania inwestycyjnego. Upowaznienie do lokowania wolnych srodkow
budzetowych na rachunkach bankowych w innych bankach, niz bank prowadzqcy
obslugg budzetu Powiatu.

anie, w ktorym za podjgciem uchwaly

dlgciem uchwaly,
odjgciem uchwaty,

- czlonek Zarzqdu- piot podjqciemrXt##

-_Czlonek Zarzqdu - Mar uchwaly,
Glosow przeciwnych iws

Zarzqd Powiatu podjql uchwalq Nr 657/17 w sprawie projektu uchwaly
budzetowej na 2018 rok.

Ad.7
Dyrektor PCPR Janusz Zdzieborski powiedzial, Ze opracowany zostat

Powiatowy Program Rozwoju Pieczy Zastqpczej w Powiecie Minskim na lata 2Ojg-
2020. Obowiqzek taki wynika z arl. 180 ust. 1 usiawy o wspieraniu rodziny i systemie
gieczy zastgpczej. Dodat, ze dotychczasowy Program konczy sig 31 grudnia 20j7 r.
Wyjasnit, i2 naleZy przeprowadzic konsultacje tego Programu.'Nastlpnie odczytalprojekt uchwaly w sprawie przeprowadzenia konsulticji dotyczqcych projektu
,,Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastgpczej w Powiecie lVlnstim na lata



2018-2020"; przeprowadzono glosowanie, w ktory m za podjqciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedziat siq jednogtoSnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNq Nr 658/17 w sprawie przeprowadzenia
konsultacji dotyczqcych projektu 

_,,powiatowego 
programu Rozwoju pieczy

Zastgpczej w Powiecie Minskim na lata 2}1g_20i0,,.

Ad. 8
Dyrektor PCPR - Janusz Zdzieborski powiedzial,2e na ul. Koscielnej w Minsku

Maz' funkcjonuje S.rodowiskowy Dom Samopomocy dla osob psychicznie chorych,ktory prowadzony jest przez ,,Caritas" Diecezji Wlrszawsko-praskiej. Umowa naprowadzenie tego Domu zawarla zostala 5 lat iemu i uptywa z koncem grudnia br.
urs na prowadzenie Domu. Nastqpnie
otwartego konkursu ofeft na realizacie
zenia i rozwoju infrastruktury osrodkow

chicznymi . przeprowadzono glosowanie,
wiatu opowiedzial sig jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 659/17 w sprawie ogloszenia otwartego
konkursu ofert na realizacje w latach 2018-2022 zadaniaw zakresie prowadzeniai rozwoju infrastruktury o6rodkow wsparcia dla osob z zaburzeniami
psychicznymi.

Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik powiedzial,2e z projektu budzetu na 2O1g r.
wynika, 2e w przysztym roku rozpoczqta zostanie budowa Domu Dziecka w Minsku
Maz. Zwrocil sig z pytaniem , czy bgdzie likwidowany Dom Dziecka w Falboqach.

ulrzymywac |ak du2y budynek dla 14 dzie
ustawodawca tak okreslit, ze nie da sig ulworzye w jednym budynku dwoch domow.
Obecnie w Domu Dziecka w Falbogach jest obecnie 37 dzieci, ale nie wszystkie sE na
state, niektore sq w internatach, wiqc mozna byto tyle dzieci umiescic.

Ad. 9

Oswiaty i prom cz w miesiqcupa2dzi no aktualizacjq tacji, do ktorejzooow ystemie oSwiaty. q dotacji naleZyrozumi e2qcych zaplanowanych na prowadze nie przezjednostkg
samorzqdu terytorialnego szkol danego typu pomniejszonych o opfaty zawyzywreniei na dodatkowe wagi, ktore otrzymujemy na ucznia niepetnospr"*n"go. Kwotq
wyliczono na podstawie planu dochodow i wydatkow wg stanu na dzien 30 wrzesnia
oraz statystycznej liczby uczniow. obecnie dotowanych jest 5 szkol:
- LO ,,Edukator" w Minsku Maz.
- LO TWP w Jgdrzejowie Nowym



- Policealnq Szkoiq Zawodowq,,Edukator', w Minsku Maz.
- szkolg Medycznq collegium Mazovience dla Mtod zie2y w Minsku Maz.
- Salezjanskie LO w Mihsku Maz.
P. Emilia Piotrkowicz powiedziala,2e w zestawieniu ujgta jest policealna Szkola TWp,
ale z uwagi na brak naboru nie sq dotowani. Podsiawowq zaktualizowanq kwotq
dotacji jestesmy zobowiqzani wyplacic od 1 listopada br. Wyjasn ila, ze LO ,,Ed'ukatori,powinno zwrocic nam za okres 2 m-cy tego roku kwoiq qz.so+ zr, Lo rwpw Jgdrzejowie Nowym powinno zwrocic kwotg 37,38 zl, policealna Szkola dlaDorostych ,,Edukator" powinna zwrocic kwotq ).g7l,ag zl Natomiast powiat musidoplacic Policealnej Szkole dla Mlodziezy kwotq 7.156 zl i dla Salezjanskiego Lo
w Minsku Maz. kwotq 1.141 zl.

ywalismy w tym roku dotacji Niepublicznej
ntrum Edukacyjne w Sulejowku, poniewaz

i powiedzial, 2e powiatowa Rada RynkuPracy podejmowala uchwaty w sprawie propozyqi dyrektorow odno6nie reali"zacji
nowych zawodow. WTechnikum wZSZ N 2iZS Nr 1 wMinsku Maz.zaproponowane

wym, budowa drog i most6w kolejowych
ano kierunek technik mody i technik robot

licealna Szkola Medyczna z Minska Maz.

rocila do tematu uczen ze szczegolnymi
lante uczniowi pomocy psychologiczno_

pedagogicznej. Poinformowala, 2e 5 pa2dziernika br. na pismre zwr6cono 
-riq 

OoKuratorium Oswiaty przedstawiajqc szczegolowe zapylania i proszqc nadzorpedagogiczny jako organ kompetentny do wyjasnienia kilku kwestii, ale nie
otrzymalismy odpowiedzi na to pismo. Poruszone w pismie problemy podjgto na
spotkaniu w Kuratorium. Dodala, 2e naibardziei interesowata nas sprawa w'jakim
wymiarze nale2y dodatkowo zatrudnic r auczycieli specjalistow, kiedy w szkole
masowej ksztalceniem specjalnym objgtych jest np. 5 uczniow z autyzmem,z Zespolem Aspergera, ze sprzqzeniami. powiedziala, ze udzielono odpowiedzi, ze
lest to kwestia uznawalnosci zgodnie z potrzebami. Jezeli budzet organu

ucznia caly etat specjalisty. Ale idqc tym
uczniach z orzeczeniami, to w pewnym
alistow niz samych uczniow. Jezeli chodzi
z zalecen opisanych w orzeczeniu (np.

te przez dyrektora ich realizacji w poradni,
to uzyskano informacjQ, ze kompleksowq pomoc uczen powinien otrzymacw szkole,a nie poza niq. Nawet jest zmiana w przepisach o nauczaniu indywidualnym, ktore
mowiq, 2e uczen wszystkie zaiqcia dodatkowe otrzymuje w szkole, a nie w domu.
\N rozporzqdzeniu w sprawie zasad organizaqi i u-dzielania pomocy psycholog iczno-
pedagogicznej jest zapisane, 2e wymiar godzin poszczegotnych iorm udzielania

la dyrektor biorqc pod uwagg okreslonq w
dzin z zakresu pomocy psychologiczno_

agajqcych proces ksztatcenia lub liczbe
eli.
Kuratorium poinformowano, Ze katalog

udzielanej pomocy jest otwarty i dyrektor o tym decyduje. Dodala, ze podstawq jest
orzeczenie, ktore okresla diagnozg i zalecenia. Zespol nauczycieli w szkole ,.r'q"y
danego ucznia okreSla program, dokonuje wielospecjalistycznej oceny poziomu



funkcjonowania uczenia i co najmniej dwa razy w roku rozliczasiq z efektow. To szkotabiorqc pod uwagQ orzeczenia ma obowiqzekzapewni6 uczniowi caty pakiet pomocy
ycholog iczno-pedago giczna jest zadan iem

, 

^,72':,:": : L? J, Jffi il'il,"J : "i,,ilLiifi ;z ramowki, godziny dyrektorskie, godziny
samorzqdowe, ktore przydziela wg potrzeb. Podkreslila, ze'nautzyciele i spelcjalisci,
ktorzy pracujq z uczniem, udzielajq wsparcia i pomocy uczniom poprzezzintegrowane
dzialania tzw. lPETy.
P' Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e w rozporzqdzeniu o udzielaniu pomocy
psychologiczno-pedagogicznej jest zapisane w S 28, ze wsparcie merytoryczne dla

omocy psychologiczno_pedagogicznej w
poradnie, Tygodniowy wymiar godzin na

lrektor szkoty, awyznacznikiem sq potrzeby
sq to inne potrzeby, niz ma uczen szkolypodstawowej W szkotach podstawowych sprawQza sig integracja, a u nas uczniow zorzeczeniem mamy, a nie ma chqtnych do klasy integracyjnel. Waznym czynnikiem

lest to, 2e mlodziez sig wstydzi, 2e musi isc do gabinetu psychologa. Ucze i z planu
nauczania ma7 godzin, a do tego zajqcia wyrownujqce, reha-bilitacy'jne, wigc do ktorej
ten uczen przebywalby w szkole.

Naczelnik - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e w dniu 1g pa2dziernika br.oSrodek Rozwoju Edukacji organizowat ogolnopolskq Konferencjg ,,1)czen ze
o prawa oswiatowego" na ktorq siq nie
bo konferencja byta adresowana do

ucji edukacyjnych, do uczelni.
iq do sqsiednich powiatow tj powiatu

wggrowskiego, sokotowskiego, garwolinskiego, wolominskiego i otwockiego jak u nichta kwestia jest rozwiqzana. Powiedziala, 2e we wszystkich tych powiatach problempomocy psychologiczno-pedagogicznej pozostawiono dyiektorom . lJcz.en maprzyznane dwie godziny z ramowki, a pozostata kwestia ile komu godzin nalezy do
dyrektora.
wyjasnila, swiaty bgdzie obowiqzywala od 1 stycznia
2018 r., a yrektora wejdzie w Zycie od 1 wrzesnia.
MEN okres
w powiecie otwockim jest wyralona
ksztalcenie, bo jest jeden trudny przypa
wspomagajqcy jest dla nauczycieli, a
nauczycieli okreslajqc jakie formy, meto

2adna kontrola nie moze zakwes
na oswiatg sq wyzsze ni2 otrzymywa
OSwiaty i Promocji poinformowala,
odelem ksztalcenia uczniow ze

edukacyjnymi' Powolany zostal specjalny zespoN, ktory opracuje model ksztatcenia
takiego ucznia, a rozwiqzania zapisane zostanq w nowej ustawie o wspieraniu dziecka.
Dodala, 2e na naradzie z dyrektorami w dniu B listopada br. dyrekt orzy zglaszali
katalog potrzeb. Przedstawiona zostata propozyqa, 2e je2elijuz chcemy wzmocnicszkoly to nale2y przeznaczyc dodatkowe 

"iriy poradniom i specjalisci bqdq
oddelegowani do szkol zgodnie ze zgloszonymi poirzebami.
Ponadto poinformowala, 2e ukazal sig arkusi kontroli dla wizytatorow dotyczqcy ocenyprawidlowoSci wspolpracy publicznych poradni ze szkotami. Kontrole te



przeprowadzone bgdq do konca czerwca 2018 r. sprawdzone bgdq poradnie, czyudzielajq szkolom wsparcia merytorycznego.
wicestarosta Krzysztof plochocki podtrzymat propozycjg, aby etatamiwzmocnic poradnie, a nie poszczegolne szkoly. Ponadto nralezy r"itrno*ic sig, czye powinny byc ptzeznaczone na pomoc

al,2e sq4 rozporzqdzenia, ktore nakazujq
nie traktowane. Dodal, 2e wydatkowanie

ne na uczniow z orzeczeniami bgdzie na

Dodal, 2e mo2emy zaproponowac dyrektorom ,2e w czerwcu na posiedz eniu ZarzqduchcielibySmy sig .zapoznac jak dyrektorzy wykorzystali srodki, ktore zostalyprzeznaczo ne w s u bwen cj i n a pomoc psycholog iczn o-ped agog iczn q.
Wicestarosta - Krzyszrof Plochocki zapioponowal, ie na posiedzeniu w dniu4 grudnia br. Zarzqd powroci do tej sprawy,
Naczelnik - Emilia Piotrkowicz poinformowala, ze z MEN wpfynql projekt

porozumienia na realizacjg zadania z zakresu administracji rzqdowej wynikajEcegoz programu kompleksowego wsparcia dla rodzin ,,Za zyciem".' prolekt lest 
'S-tetii.

Otrzymamy kwotg 43.800 zl, z czego 15.000 zt na doposazenie placowki, ktora petni
funkcjg oSrodka koordynacyjno-rehabilitacyjno-opiekunczego W naszym powiecie
wskazaliSmy, 2e tym oSrodkiem bgdzie Poradnia Psyc[ologiczno-pedagogicznaw Sulejowku, bo ona jako jedyna jednostka publicrna prowadzi wczesne
wspomagante.

Ad. 10
Starosta - Antoni Jan Tarczynski przedstawit projekt uchwaty w sprawiepowotania Komisji Konkursowej do rozpatrzenia ofert- na realizacjq zadaniapublicznego po zielaniu nieodptatnej pomocy prawnej. Zwrocil sig

o oddelegowani Zarzqdu powiatu do prac w komisji.
Zarzqd zgtosil d . Krzysztofa plochockiego.
Nastqpnie prze owanie, w ktorym za podjgciem uchwary Zarzqd
Powiatu opowiedziat sig jednogtoSnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 660/17 w sprawie powolania KomisjiKonkursowej do rozpatrzenta ofert na realizacjg zad'ania publicznego
pofegaiqcego na udzielaniu nieodplatnej pomocy prawn ejw 201g roku.

Ad,11
Starosta - Antoni JanTarczynski powiedzial,2e zbliza sig Dzien pracownika

socjalnego i w zwiqz.ku zlym zaplanowane zostaly nagrody dla dyrektorow:
- dyrektor DPS ,,Jedlina" w Mieni - 3.500 zl
- dyrektor DPS w Kqtach - 3.500 zt
- dyrektor Domu Dziecka w Falbogach - 3.000 zt
- dyrektor PSDS w Mirisku Maz. --3.000 zl
- dyrektor PCPR w Minsku Maz. - 4.OOO zt.
Natomiast nie zaproponowano nagrody dla dyrektora DpS sw. Jozefa w Mieni,
w zwiqzku ztym, ze p. Marianna wozniak krotko pelni funkciq dyrektora.
Wicestarosta zaproponowal, aby przyznac dyrektorowi DpS sw. Jozefa w Mieni
nagrodg w nizszej wysokoSci.
zarzqd przyiqt propozyciq wicestarosty - Krzysztofa ptochockiego.



awila informacjg o wysokosci srodkow na
ch jednostkach:
etaty)

zt (142 etaty)
w)
5 zl (21 etatow)
ocy w Minsku Maz. _ na etat 1 .4g6 z+ (10,9

Zarzqd 
_P 

owiatu przyjql powy2szq i nformacjq.
Starosta - Antoni Jan Tarczynski odczytal komunikat dotyczqcy stosowaniaprzyjqtego przez Radq Powiatu Minskiego w Oniu 25 pa2dziernika 201i r. programu

Rozwoju Powiatu Minskiego na lata 2011_2020.
Naczelnik Wydzialu Komunikacji i Transp

poinformowal,2e przystqpilismy do ll etapu jesli ch
Wyjasnil, ze I etap to byto planowanie i uchwal

4onienia
"owego.
jest to K

Komunikacji wyjasnir, ze sam wybor 
"o:1"',tJ,.Tj?,3,."i1"'J1*i:jj';':3iJg'Jfi;o zamiarze jest to tryb koncesyjny i leraz kancelaria przygotowala nam dJkumenty

i jest niezbqdna decyzia, co do wariantu jaki przyjmujemy do realizacji, jesli choozi
o linie komunikacyjne.

anych czlonkom Zarzqdu na poprzednim
o wybor wariantu, bo jest to niezbgdne do

powania i zawarcia umowy koncesji.
edzial, Ze waZnejest okreslenie, ile ma

a2onego rozwoju i startujemy z poziomu
minimalnego i ewentualnie probujemy

rozwtqzaniem i niosqcym najmniejsze

Naczernik - Arkadiusz wirk dodat,2 
ale bqdziemy sig rozwilac'

ze przepisy wchodzilyby od 1 styczn,ia 201
o 1 rok. W uzasadnieniu do ustawy
swoj projekt i prowadzi prace leg
publicznym transporcie zbiorowym.
spoczywa na gminach, rowniez dowoz dzie
wyjasnit, 2e potencjalny koncesjobiorca moze przyjqc warunki, ktore muzaproponujemy i linie, ktore mu wskazemy
to linie najbardziej rentowne i w sytuacji,
zwiqkszenia liczby tych linii i operator widzi
miec sukcesywnie rozszerzany zakres dzia

nas wystqpic o rekompensatq (na catej
oo uwagg przy wyznaczaniu tych linii, od



Dodal, 2e bqdzie na tych liniach funkcjonowala takle komunikacja komercyjna. Nie
zastosowano prawa wytqcznego, wiqc nie ma wylqcznoSci ni danej tiisie dla
komunikacji powiatowej, wigc bqdzie rowniez funkcjonowata tak liomunikacia
komercyjna.

zarzqd Powiatu jednoglosnie przyiql propozycjg dotyczqcq wariantu
minimalnego.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski powrocit do wniosku zlolonego przez pGE
dotyczqcego lokalizacji stacji trafo na dzialce powiatowej przy ul. Sosnkowskiego
w Minsku Maz. Dodal, ze wplyngro kolejne pismo w tym zakresie.

Naczelnik Wydziatu Gospodarki NieruchomoSciami Wojciech Osinski
powiedzial, 2e byl w Urzqdzie Miasta Mirisk Maz. aby sprawdzic na 1akim etapie jest
przygotowanie planu zagospodarowania przestrzennego dla t"i nieruchomoscii uzyskal informacjg, 2e najszybszy termin to koniec I kwartalu 2O7g r. Obecnie ta
dzialka w planie zagospodarowania przestrzennego przeznaczona jest na uslugi
oswiaty, natomiast nowe przeznaczenie to zabudowi wielorodzinna z uslugami.
WyjaSnil, ze zgodnie z wnioskiem PGE powierzchnia jakq stacja transformatorowa by
zalmowala (do ustanowienia stuzebnoSci przesytu) to 78,3g mkw. Wyjasnit, Ze jeZeii
Ieraz ustanowione zostaNoby wynagrodzenie jednorazowe z tytulu sluzebnoSci
przesylu to rzeczozn-awca wziElby przeznaczenie, ktore jest obecnie w planie (realna
cena za 1 mkw. to '150 zf), natomiast gdyby to byto juz nowe przeznaczenie to bytaby
to wartoSc ok' 500 zl za mkw. Wobec t:go obecnie za ustanowienie sluzebnosci
przesylu realne jest wynagrodzenie 12.OOO zl netto, a po zmianie planu 40.OOO zl.

P t-ukasz Bogucki zwrocll sig z pytaniem, jakie sq szanse na renegocjowanie
wynag rodzen ia po przyjgciu pla n u zagospoda rowa n ia przestrzen nego.

P. Wojciech Osinski powiedzial, ze je6li bqdzie wpisane w kiigdze wieczystej
prawo ograniczone sluzebnosci przesylu to bgdq mogli robic juz wszystko. fruOno
powiedziec, jaki bgdzie mial wptyw na wartosc nieruchomo6ci fakt,2e ta stacja tam
kiedys bqdzie. To co proponuje PGE to jest umiejscowienie przy samej ulicy tej
budowli, a najwazniejsze jest jak ta nieruchomoSc prezentuje siq oO- drogi. lfa cfrwitq
obecnq jest to bardzo szeroka dzialka, a uszczuflimy jq o d m i na pierwszym planie
bgdzie stacja trafo.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedzial, 2e uwa2a, ze powinnismy
wyrazic zgodg PGE, z tego wzglqdu, 2e jest to poprawa zabezpieczenia
elektroenergetycznego na tym terenie. Nawet jesli w zasobie metrow kwadratowych
zostanie ta dziaNka uszczuplona to generalnie dla inwestora ta powierzchnia bgdzie
bardziej wartosciowa. Dodal, 2e powinnismy to przyiqc, bo mamy ciqgle nie
rozstrzygniqtq sprawQ naszego transformatora w ZSZ Nr 2 w Minsk u Maz, a tam wiele
dobrej woli wykazuie Zaklad Energetyczny. Zaproponowat, aby wyrazic zgodg pGE na
u m iejscowienie transformatora.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski zwrocil siQ z pytaniem, czy nie byfa
rozpalrywana inna mozliwoSc posadowienia tej stacji.
Wicestarosta powiedzial,2e obok jest obszar ieSny, wigc jest problem, jesli chodzi o
zblizenie do sciany lasu.

Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik zaproponowal, aby zostawi6 tq dziatkg w
takim stanie jak jest. Dodal, ze PGE to jest potgzna instytucja i mogq znale2c sobie
wiele innych mozliwo6ci, ale najwygodniej i najtaniej- jesi to .ioAi" na dzialce
po_wiatowej, a my pozniej bgdziemy siq zastanawiali co ztym zrobic.
Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki powiedzial, 2e my uzbrajamy swojq dzialkq.
Osoba, ktora kupijq i tak bqdzie musiata zrealizowac problem zasilenia tych'obiektow
w energig elektrycznq.



Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik powiedzia{, a co bgdzie w sytuacji, gdy nikt
nie bgdzie chcial kupic tej dzialki bo stoi na niej transformator. Zapioponowal, aby
zostawi6 tq dziatkg i nie wyrazac zgody,jak ktos jq kupi to sam bqdzie decydowat co
na niej postawi.

Czlonek Zarzqdu t-ukasz Bogucki zwrocil sig z pytaniem, ile razy
podejmowano probg sprzedania tej dzialki.
Naczelnik - Wojciech Osinski powiedzial, 2e byl ogloszony jeden przetarg. ponadto
poinformowal, 2e zgodnie z arL. 12 ustawy o gospodarce nieruchomosciJmi organy
dzialaiqce za Skarb Panstwa, jednostki samorzqdu terytorialnego sq zobowiq4n" Oo
gospodarowania nieruchomoSciami w sposob zgodny z zlsadami prawidlowej
gospodarki. Dodal, ze na ten przepis powoluj-e siQ wojewoda w przypadku
gospodarowania gruntami Skarbu Panstwa i przestizega nas, abySmy gospodarowali
tymi gruntami w sposob zgodny z zasadami prawidlowej gospod arii. Zwrocil uwagg,
2e naleZy tutaj rozwazyc kwestiq, czy ustanowienie stuzLbnosci przesylu ozis 16itzgodne z zasadami prawidlowej gospodarki, bo do tego jesteSmy zobligowanr.

P. t-ukasz Bogucki powiedzial, ze jest to pojgcie bardzo.tur&i". Dodal, ze
z wypowiedzi Wicestarosty wnioskuje, 2e urzqdzenie to uzbroi dziafkg w napiqcie
elektryczne i spowoduje podniesienie jej atrakcyjnosci, czyli latwiej bqdzie mo1na jq
sprzedac.
Wicestarosta dodal, 2e robimy dogodne warunki inwestycyjne w postaci
zabezpieczenie w energiq elektrycznq. Ka2da osoba, ktora nabywa,-dzialkq kalkuluje
sobie koszty, ktore musi ponieSc. To |rzeba bgdzie itak wykonic, 

^ 
wowczas bgdzieto obciqzalo inwestora. Dodat, ze zmniejszamy powierzchniq umieszczajqc to

urzqdzenie, ale z punktu widzenia dostgpno6ci mediow jest duzo bardziej dostqpna.
Naczelnik Wydziatu Gospodarki Nieruchomosciami wyjasnil, Ze leit tam

planowany tylko budynek stacji trafo, ktory przewiduje umieszczenie dwoch
transformatorow, natomiast bqdzie uzbrojony w jeden transformator, a w przypadku
realizacii inwestycji na tej dzialce to wlasciciel za wlasne pieniqdze bgdzie-musial
uzbroic ten budynek w oddzielny transformator.
P. t-ukasz Bogucki zwrocil sig z pytaniem, dlaczego ta wycena jest tylko na kwotq
150 zl za mkw., dlaczego przyjmowana jest taka wartosc.
P Wojciech Osinski wyja6nil, ze ostatnio ustanawiana byla sluzebnoSc przesylu przy
ul. Budowlanej i sporzqdzony byl operat szacunkowy i taka zostala okreSlona wartosc
Wyjasnil, 2e rzeczoznawcy majqtkowi biorq do porownania transakcje
nieruchomo6ciami podobnymi, a jest maly obrot terenami uslug oswiaty, wigc brane
sq pod uwagQ transakcje na cele publiczne, czyli nabywanie terenow pod drogi,
oczyszczalnie Sciekow, ujgcia wody.

P. t-ukasz Bogucki zwrocil siq z pytaniem, czy nasze 2qdania kwoty jest
zwiqzane tq opiniq.

P. Wojciech Osinski wyjaSnil, ze je6li jest opracowany operat szacunKowy to
przedsigbiorstwa przesytowe nie sq chgtne placic kwot wyzs zych niZ w operacie.

P. t-ukasz Bogucki powiedzial, ze jesli PGE chce postawic ten budynek to
muszq spelnic nasze warunki.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e po to jest operat szacunKowy,
zeby moc okreSlic kwotq.

P. Wojciech Osinski powiedzial,2e mo2emy miec operat szacunkowy na kwotq
20.000 zl, a zaproponowac wy2szq kwotg, ale jest pytanie czy druga strona wyrazi na
to zgodq.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala,2e mo2e jest to sposob na
zakonczenie tej sytuacji zaproponowanie wyg6rowanej kwoty za slu2ebnoSc przesyfu.



Cztonek Zarzqdu - piotr Wieczorek
ktory twierdzil, 2e musial zaplacic
transformatora. Dodal, 2e mo2e w sytua
dziaNce ulatwi to komuS sytuacjg i pomoz

Naczelnik Wydzialu Gospodarki Nieruchomosciami Wojciech Osinski
wyjaSnil, ze w sytuacji gdy bgdziemy
zlecic opracowanie operatu szacunr
nieruchomo6ci jest ograniczone pr

rantczone prawo rzeczowe.
i zwroctl sig z pytanie, , czy nie mozemy
graniczone prawo rzeczowe na pozniejszq

sprzedaZ n ie ruchomosci.
P. Wojciech Osinski powiedzial, 2e mozemy zlecic, ale czy to jest zasadny

wydatek, bo jest to kwota 1000 -1 SOO zl.

_ Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za wyrazeniem zgody dla
PGE na usytuowanie na dzialce powiatc wej przy ul. Stankowizna transformatora
op,owiedzieli sig Wicestarosta - Krzysztof Plochocki, p. t-ukasz Bogucki, p. piotr
Wieczorek, od glosu wstrzymaN sig Starosta - Antoni Jan Tarczyns[i, przeciw bylp. Marek Pachnik.

stawil wniosek owydzierlawienie na okres
l. Konstytucji 3 Maja z przeznaczeniem na

ig 20 listopada i 4 grudnia r. godz. 9.00.y Dzien Pracownika Socjalnego w dniu
27 listopadabr. orazw dniu 28 ristopada bi. na powiatowe Forum Kulturv.

Ad. 12
Przeprowadzono gtosowanie w sprawie przyjqcia protokolu posiedzenia

w dniu 6 listopada br., za - glosowalo 4 czlonkow Zarzqdu - 1 osoba wstrzymala sig
od glosu.

Ad. 13
Zamkniqcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyriski

Wicesta rost a - Krzy sztof ploch ock i

Czlonkowie Zarzqdu.. Marek pachnik

Piotr Wieczorek

t-ukasz Bogucki


